
ÇHem patit m�s del compte per� per f i podem dir que estem

tranquilsÈ

Isabel Tarrag� destaca el bon paper de la base i af irma que Çencara hi ha

Llagostera per estonaÈ

Isabel Tarrag�, a la llotja de l«estadi Palam�s-Costa

Brava en un par tit d«aquesta temporada.

ÇI ara qu�?È, es devia preguntar m�s d'un la setmana passada en

assabentar-se que Oriol Alsina abandonava la banqueta del

Llagostera amb 612 par tits a l'esquena. Amb el primer equip

enyorant �poques millors i suant la cansalada per no baixar de la

Segona Divisi� B, el relleu a la banqueta podia ser ent�s com un

punt i f inal. Com un darrer cap�tol d'una bonica hist�ria que ha durat

molts anys. Res d'aix�. ÇHi ha Llagostera per estonaÈ, confessa la

presidenta, Isabel Tarrag�. Admet que ha ÇpatitÈ aquesta

temporada Çm�s del que estava previstÈ, que un cop liquidada la

Lliga per f i ha arribat la ÇtranquilálitatÈ; per� no amaga el munt de feina que hi ha per davant, sempre amb la

mirada posada cap a un futur millor. I no nom�s assegura que l'equip no renuncia tard o d'hora tornar a somiar a

fer el play-of f per pujar, sin� que recorda el munt d'�xits que est� coláleccionant la base; el que fa veure amb

optimisme el futur a cur t, mitj� i f ins i tot llarg termini.

ÇEstem tranquils. Ten�em ganes que la temporada s'acab�s i que ho fes de la millor manera possible. Tal com han

anat les coses l'�nic objectiu era salvar-nos. Ho hem fet i ara el que toca �s preparar la temporada vinentÈ,

ref lexiona Tarrag�. Recorda que Çtotes les categories s�n complicadesÈ i que ha quedat demostrat que Çla

Segona Divisi� B tamb� ho �sÈ, justif icant que l'equip pass�s de somiar en pujar l'estiu passat i que hagi tancat

el curs catorz�, a 5 punts de la promoci� de descens. ÇNo ens han sor tit les coses com vol�em per� estem

salvats, que �s el m�s impor tantÈ.

Diu tamb� la seva sobre la decisi� d'Oriol Alsina de deixar la banqueta i centrar-se �nicament i exclusiva en la

direcci� espor tiva. ÇHo necessitava. S�n molts anys fent el mateix i tothom necessita una mica de tranquilálitat.

Crec que li anir� b�È. Del seu relleu al c�rrec, la presidenta conf irma que se'l presentar� Çaquesta mateixa

setmanaÈ. No en diu noms, encara que el principal candidat (i segurament �nic) �s ñscar çlvarez, f ins ara m�

dreta d'Alsina al cos t�cnic.

Amb el nou entrenador a punt de ser anunciat, el club centra bona par t dels seus esfor�os a decidir quin ser�

l'estadi on jugar� el primer equip els seus par tits la temporada vinent. La prioritat �s la de continuar al

Palam�s-Costa Brava; hi ha un conveni vigent perqu� aix� sigui, per� s'estan ÇestudiantÈ diversos aspectes per

acabar de concretar si aquesta decisi� �s o no la m�s ÇviableÈ. ÇHo estem mirant i suposo que aviat ho tindrem

conf irmat. Ho tenim acordat per conveni per� s'han de mirar diversos temes com l'econ�mic, acords amb la



Federaci�...È, revela. Amb Palam�s com a camp destinat als grans, Santa Cristina i el Municipal de Llagostera es

repar tirien per al f ilial i els equips de la base. ÇAquesta �s la nostra ideaÈ, corrobora.

Finalment, es mostra contr�ria a donar per acabada l'etapa daurada del Llagostera. ÇSempre s'aspira a tot.

Potser el primer equip ha patit m�s, per� el juvenil ha pujat i tamb� l'alev� B. Aquest cap de setmana poden fer-ho

cinc equips m�s de la base. Estem celebrant ascensos, no tot �s la primera plantilla. Hi ha Llagostera per

estona, estem contents de com estan pujant els de sotaÈ.
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